
Provincie Flevoland

7. Welke faunadoelstellingen wil GS -met het verstrekken van deze subsidie behalen?

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van SterkLokaalFlevoland over Stichting
Faunabeheer Flevoland, ingediend op 5 september 2023, en de antwoorden daarop van het college 
van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 10 oktober 2023 (3170856).

Antwoord:
Activiteiten die in het verlengde van de doelstelling liggen; deze zijn in het antwoord op vraag 1 
beschreven.

Antwoord:
Flevolandse Stichting Faunabeheer en Schadebestrijding (FSFS heeft nog geen inhoudelijke 
rapportage ingeleverd ter verantwoording van de subsidie. Wel hebben wij vernomen dat de 
nieuwe wildbeheereenheden na hun oprichting hebben aangegeven geen gebruikte willen maken 
van de ondersteuning door de Stichting. De Stichting heeft daarom in de eerste helft van 2023 bij 
agrariërs de vraag uitgezet of men gebruik wilde maken van de overige diensten van de Stichting. 
Een deel van de agrariërs heeft aangeven hiervan gebruik te willen maken. Het bestuur van SFSF 
heeft op basis hiervan een afweging gemaakt en ambtelijk kenbaar gemaakt dat dit voor het 
bestuur onvoldoende is om zijn taken voort te zetten. Ambtelijk is aangegeven dat wij een 
inhoudelijke en financiële verantwoording willen ontvangen.

Het doel dat de Flevolandse Stichting Faunabeheer en Schadebestrijding (FSFS) voor ogen had, 
was het ondersteunen van agrariërs bij verjagingsacties, zodat de totale faunaschade in Flevoland 
geminimaliseerd kon worden. Faunaschade is een open-eind-regeling en deze schade wordt 
grotendeels door de provincie vergoed. Hoe meer verjaging en werende maatregelen op percelen 
getroffen worden, des te minder faunaschade er zal plaatsvinden en er dus ook vergoed hoeft te 
worden door de provincie. In deze doelstellingen zit een rechtstreeks provinciaal (financieel) 
belang. De Stichting wilde daarnaast de administratieve ondersteuning verlenen aan de drie 
wildbeheereenheden.

Antwoord:
GS hebben geen subsidie verstrekt aan SFF. Wij gaan ervan uit dat u hier de incidentele subsidie 
bedoelt die is verleend aan de Flevolandse Stichting Faunabeheer en Schadebestrijding (FSFS). 
Op basis van een motie, die op 16 januari 2022 unaniem door uw staten is aangenomen, hebben 
GS eenmalig een opstartsubsidie verstrekt aan deze stichting; deze motie liet ook de mogelijkheid 
voor het aanvragen van een renteloze lening van €50.000,- door deze stichting. Er is geen 
structurele subsidierelatie met deze stichting.

2. Welke bijdrage/activiteiten wordt hiervoor van SFF (ontvanger subsidie) verwacht bij het realiseren 
van deze provinciale doelstellingen?

Inleidend:
De SFF (io)heeft van GS f+ €50.000) subsidie ontvangen. In de Algemene Subsidieverordening Flevoland 
stoot: ‘Een subsidie wordt verstrekt als de aanvrager daarmee bijdroogt aan het behalen van 
provinciale doelstellingen'.

3. Welke van de genoemde doelstellingen zijn tot op heden door SFF in werking gezet en of 
gerealiseerd?



Provincie Flevoland

Antwoord:
Flevolandse Stichting Faunabeheer en Schadebestrijding (FSFS heeft nog geen financiële 
rapportage ingeleverd ter verantwoording van de subsidie. Middelen die niet zijn besteed of niet 
kunnen worden verantwoord, zullen wij terugvorderen. Zodra de financiële afhandeling dit jaar 
afgerond is, zullen wij PS daarover informeren.

Antwoord:
Hiervan is (nog) geen gebruik gemaakt en de verwachting is dat Flevolandse Stichting 
Faunabeheer en Schadebestrijding (FSFS dit ook niet zal doen.

Antwoord:
Het geld is gestort op een rekening op naam van Flevolandse Stichting Faunabeheer en 
Schadebestrijding (FSFS.

Antwoord:
De beoogde doelstellingen zoals genoemd in het antwoord op vraag 1 dragen bij aan het 
voorkomen van faunaschade en dat is een doelstelling die zowel GS als PS onderschrijven. 
Daarom heeft PS ook deze startsubsidie mogelijk gemaakt met de intentie dat Flevolandse 
Stichting Faunabeheer en Schadebestrijding (FSFS zelfstandig en zonder overheidssteun diensten 
zou gaan leveren conform de doelstelling van deze stichting. Het voorkomen van faunaschade is 
geen provinciale taak maar ligt bij de grondeigenaren.

4. Hoeveel geld is er tot dusver besteed en is daar verantwoording voor ofgelegd, al don niet met 
betalingsbewijzen/bankafschriften en/of jaarrekening?

5. Waren deze door 5FF gerealiseerde doelstellingen ook voor GS haalbaar geweest zonder inbreng 
van 5FF?Zo niet, waarom niet?

7. De stichting SFSF mag ook gebruik maken van een renteloze lening groot €50.000. LVat is daarvan 
op dit moment de status?

6. Op welke bankrekeningnummer(s) is de subsidie overgemaakt en wie is de rechtmatige eigenaar 
van deze bankrekening?


